
Valtuusto § 89 07.11.2023

Muut mahdolliset asiat

Valt § 89 Esko Loukkola kysyi nuorisovaltuuston toiminnasta. Sivistysjohtaja sekä
nuorisovaltuuston kummivaltuutetut Niina Haapakoski ja Tapio Myllymäki
käyttivät vastauspuheenvuorot asiassa.

 Timo Flankkila kysyi maapohjan kiinteistöveron eriyttämisen vaikutuksista
verotukseen. Kunnanjohtaja antoi vastauksen kysymykseen.

 Anne Andersson käytti puheenvuoron nuorisovaltuuston toiminnasta.

 Jaana Kyllönen kysyi kävelyn ja pyöräilyn kehittämisen asukaskyselyn
tuloksista. Kunnanjohtaja esitteli valtuustolle kyselyn tuloksia. Valtuusto
kävi laajaa keskustelua aiheesta.

Päätös: Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuksi.


